

Administrative Notices

Issued under the authority of the
Under-Secretary of State for External Affairs



Avis administratifs

Publication autorisée par le Sous-secrétaire d'État
aux Affaires extérieures

Headquarters Edition

Number 73/89

December 29, 1989

Édition de l'administration centrale

Numéro 73/89

le 29 décembre 1989

COURSE - INTERNATIONAL BUSINESS

The Department is offering a two-day course on International Business. The course is offered to rotational and non-rotational officers.

The course will deal with the implementation of foreign market penetration strategies with a particular emphasis on strategic alliances.

The course leader is Professor J.L. Schaan of the University of Ottawa.

Location

University of Ottawa

Dates

February 19 and 20, 1990 (E);

February 21 and 22, 1990 (F).

Registration

To get a view of the international business scene register now for this two-day course. Send a memo signed by your supervisor to APF, attention François Galipeau (996-1946) by January 29, 1990 for the English course and February 5 for the French course.

For Information

Contact F. Galipeau of APF at 996-1946 or your Stream Officer for further information.

COURS - LES AFFAIRES INTERNATIONALES

Le Ministère offre un cours de deux jours sur les Affaires internationales à l'intention des agents permutants et non permutants.

Ce cours portera sur les stratégies de pénétration de marchés étrangers et insistera particulièrement sur les alliances stratégiques.

L'animateur du cours sera le professeur J.L. Schaan de l'Université d'Ottawa.

Lieu

Université d'Ottawa

Dates

Du 19 au 20 février 1990 (A);

Du 21 au 22 février 1990 (F).

Inscription

Si vous désirez améliorer vos connaissances des affaires internationales, inscrivez-vous dès maintenant en envoyant une note de service signée par votre directeur à APF, à l'attention de François Galipeau (996-1946), et ce avant le 5 février 1990 pour le cours français et le 29 janvier pour le cours anglais.

Pour renseignements

Pour de plus amples renseignements, communiquez avec F. Galipeau (APF) au 996-1946, ou avec l'agent d'affectation de votre filière.